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Protokół IX/24 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 18 listopada 2024 r. 

 

Obrady odbyły się w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku - Andrzej Bętkowski.  

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10:10 i trwały do godz. 13:20.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Beata Cedro-Łosak oraz 

mec. Mariusz Delipacy. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego Sejmiku – 

Pana Andrzeja Bętkowskiego. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Współpracy  

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 2025 r.: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałek Województwa Pani Renaty Janik,  

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie         

    Przewodniczącego Komisji Pana Kazimierza Mądzika, 

c) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego Komisji     

    Pana Pawła Krakowiaka, 

d) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie Przewodniczącego    

     Komisji Pana Grzegorza Cepila, 

e) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku – wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego  

       Sejmiku Pani Amelii Rudnickiej, 

f) dyskusja, 

g) głosowanie uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Województwu Łódzkiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej 

Kielce Główne- Skarżysko – Kamienna - gr.  województwa – Łódź Fabryczna na odcinku od 

Kielce Główne - Skarżysko – Kamienna do granicy województwa świętokrzyskiego i przyjęcia od 

Województwa Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

kolejowym na linii komunikacyjnej Łódź Fabryczna – gr. Województwa - Włoszczowa Północ - 

Kielce Główne na odcinku od Łodzi Fabrycznej  

do granicy województwa łódzkiego, w rozkładach jazdy pociągów edycji 2024/2025,2025/2026, 

2026/2027 i 2027/2028: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 
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b)  stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c)  stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Małgorzaty Krzywdy, 

d)  stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  

Łukasza Jabłońskiego, 

e)  dyskusja, 

f)  głosowanie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres od 

dnia 6 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2026 r. XXXVIII Oddziałowi Związku Spadochroniarzy 

w Kielcach części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie  

k. Kielc:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie    

 Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji  

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

części nieruchomości położonej na lotnisku w Masłowie k/Kielc, na okres od dnia 1 stycznia 

2025 r. do 31 grudnia 2025 r. ze Stowarzyszeniem Aeroklub Kielecki: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie   

Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana 

 Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w 

gminie Masłów, w obrębie Masłów Pierwszy: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie          

   Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji  

     Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d)  dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Starachowice na zadanie pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla 

realizacji zadania pn.: Rozbudowa ulicy Radomskiej i alei Armii Krajowej  

w Starachowicach”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 
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b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie  

    Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c)  stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  

      Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku 

- Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym 

kapitale zakładowym tej Spółki: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie         

Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka,  

c) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie     

    Przewodniczącego Komisji Pana Kazimierza Mądzika, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  

    Łukasza Jabłońskiego, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

13.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy  

    Staszów z przeznaczeniem na dofinansowanie monografii pt. „Staszów – 500 lat tradycji –  

     Dzieje miasta”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pani Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Pawła Krakowiaka, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  

       Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta     

       Kielce z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Budowa pomnika Władysława  

       Buszkowskiego wraz z zagospodarowaniem terenu: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pani Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego Komisji   

     Pana Pawła Krakowiaka, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  

   Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięć: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii     

     Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana  
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      Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej       

      Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani  

      Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana   

      Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii     

     Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana 

     Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d)  głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/109/24 Sejmiku  

        Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 września 2024 r. w sprawie wydatków     

        budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024: 

 a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii    

     Fidzińskiej   – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana 

     Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego    

   dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego: 

a) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - wystąpienie     

    Przewodniczącego Pana Marcina Piętaka, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Zarząd Województwa      

       Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Skarg,   

       Wniosków i Petycji Pana Sławomira Gierady, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

21. Informacja o stanie realizacji programu regionalnego Fundusze Europejskie dla  

    Świętokrzyskiego 2021-2027. 

22. Interpelacje i zapytania. 
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23. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie       

        między sesjami. 

24. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach     

         podejmowanych pomiędzy sesjami. 

25.   Sprawy różne. 

26.   Zamknięcie IX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady IX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1), Zarząd Województwa 

z Panią Marszałek Renatą Janik na czele, Skarbnik Województwa - Marię Fidzińską-

Dziurzyńską, dyrektorów jednostek organizacyjnych województwa oraz dyrektorów 

Departamentów Urzędu Marszałkowskiego, obecnych na sali gości (zał. nr 2 , 3 i 4) oraz 

wszystkich, którzy śledzili obrady poprzez stronę internetową Województwa.     

  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o zalogowanie się do systemu eSesja oraz otwarcie 

zakładki z IX sesją. Poinformował, że sprawdzanie kworum, zgłaszanie się do dyskusji, zgłaszanie 

wniosków oraz głosowania będą odbywały się wyłącznie w systemie eSesja, zaś głos w dyskusji 

będzie można zabrać w momencie udzielenia go przez prowadzącego obrady.  

 

Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum. Poinformował, że w sesji uczestniczy 

26 radnych, co pozwala procedować założony program i podejmować uchwały. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja radni otrzymali  

w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad?  

Wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Andrzeja Mochonia i Andrzeja Swajdę. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: 

Andrzeja Mochonia i Andrzeja Swajdy. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem sekretarzy, 

kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania? 
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Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad większością 

głosów tj. 26 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad 5.  

Z uwagi na brak wniosków, głosowań nie przeprowadzono. 

 

Ad 6.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Współpracy  

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 2025 r 

 (zał. nr 6). 

 

Radna Renata Janik - Marszałek Województwa Świętokrzyskiego przedstawiła ww. projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Kazimierz Mądzik – Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 19/24 stanowi zał. nr 7).  

 

Radny Paweł Krakowiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 16/24 stanowi zał. 

nr 8).  

 

Radny Grzegorz Cepil – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 9/24 

stanowi zał. nr 9).  

 

Radna Nadia Nowek – Przewodnicząca Komisji Zdrowia Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Młodzieżowy Sejmiku (Uchwała Nr 20/24 stanowi zał. nr 10). 

 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Współpracy Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 2025 r. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr IX/127/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 11 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Radna Katarzyna Suchańska i radny Marcin Piętak zgłosili problem techniczny podczas 

głosowania. Następnie zwrócili się z prośbą, aby w protokole sesji zapisano, że zagłosowali „za” 

projektem uchwały. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w protokole zostanie zapisana zgłoszona zmiana, 

jednak wyniki w systemie eSesja pozostaną niezmienione. 

 

Ad 7.   

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powierzenia Województwu Łódzkiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej 

Kielce Główne- Skarżysko – Kamienna - gr.  województwa – Łódź Fabryczna na odcinku  

od Kielce Główne - Skarżysko – Kamienna do granicy województwa świętokrzyskiego i przyjęcia 

od Województwa Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

kolejowym na linii komunikacyjnej Łódź Fabryczna – gr. Województwa - Włoszczowa Północ - 

Kielce Główne na odcinku od Łodzi Fabrycznej do granicy województwa łódzkiego, w rozkładach 

jazdy pociągów edycji 2024/2025,2025/2026, 2026/2027 i 2027/2028 (zał. nr 13). 

Radny Andrzej Pruś - Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z 

Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 20/24 stanowi zał. nr 14).  

Radna Małgorzata Krzywda – Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 

12/24 stanowi zał. nr 15). 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 55/24 stanowi zał. 

nr 16).  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum  

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia Województwu 

Łódzkiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na 

linii komunikacyjnej Kielce Główne- Skarżysko – Kamienna - gr.  województwa – Łódź Fabryczna 

na odcinku od Kielce Główne - Skarżysko – Kamienna do granicy województwa świętokrzyskiego 

i przyjęcia od Województwa Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w 

transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Łódź Fabryczna – gr. Województwa - Włoszczowa 

Północ - Kielce Główne na odcinku od Łodzi Fabrycznej do granicy województwa łódzkiego, w 

rozkładach jazdy pociągów edycji 2024/2025,2025/2026, 2026/2027 i 2027/2028. Zapytał, kto z 

radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr IX/128/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

 

Ad 8 - 10.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 8 – 10 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. 

 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres od dnia 6 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2026 r. 

XXXVIII Oddziałowi Związku Spadochroniarzy w Kielcach części nieruchomości zajętej pod 

lotnisko w Masłowie k. Kielc (zał. nr 19). 

 - wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Masłów, w obrębie Masłów Pierwszy  

(zał. nr 20). 

- wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości położonej na lotnisku 

 w Masłowie k/Kielc, na okres od dnia 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r.  

ze Stowarzyszeniem Aeroklub Kielecki (zał. nr 21). 

 

Radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie wniósł 

o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał 

przez Komisję (Opinie Nr 19/24, 21/24 i 22/24 stanowią zał. nr 22, 23 i 24). 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 54/24,52/24  

i 53/24 stanowią zał. nr 25, 26 i 27).  

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do punktów 8 -10 z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum  

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem na okres od dnia 6 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2026 r. XXXVIII Oddziałowi Związku 

Spadochroniarzy w Kielcach części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k. Kielc. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od 

głosowania? 

Uchwała Nr IX/129/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 28 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonej w gminie Masłów, w obrębie Masłów Pierwszy. Zapytał, kto  

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/130/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 31 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości położonej na lotnisku w Masłowie k/Kielc, na 

okres od dnia 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. ze Stowarzyszeniem Aeroklub Kielecki. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od 

głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/131/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 33 do protokołu. 

Ad 11.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Starachowice 

na zadanie pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla realizacji zadania pn.: 

Rozbudowa ulicy Radomskiej i alei Armii Krajowej w Starachowicach” (zał. nr 34). 

Radny Andrzej Pruś - Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z 

Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 23/24 stanowi zał. nr 35).  

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 55/24 stanowi zał. 

nr 36).  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Starachowice na zadanie pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla realizacji zadania pn.: Rozbudowa ulicy Radomskiej i alei Armii Krajowej w 

Starachowicach”. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/132/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 38 do protokołu. 
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Ad 12.  

 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Województwo 

Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku - Zdroju wkładu 

pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym kapitale zakładowym  

tej Spółki (zał. nr 39). 

 

Radny Andrzej Pruś - Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z 

Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 18/24 stanowi zał. nr 40).  

Radny Kazimierz Mądzik- Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 20/24 stanowi zał. nr 41).  

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 51/24 stanowi zał. 

nr 42).  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierali: 

Radna Jolanta Tyjas oraz Elżbieta Śreniawska – Prezes Zarządu Uzdrowiska Busko-Zdrój S. A. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Województwo Świętokrzyskie do Spółki 

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku - Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie 

nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki. Zapytał, kto  

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/133/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 43 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 44 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Staszów 

 z przeznaczeniem na dofinansowanie monografii pt. „Staszów – 500 lat tradycji – Dzieje miasta” 

(zał. nr 45). 

 

Radna Anita Koniusz – Członek Zarządu przedstawiła ww. projekt uchwały, a następnie wniosła 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Paweł Krakowiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 18/24 stanowi zał. 

nr 46).  

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 45/24 stanowi zał. 

nr 47).  
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierali: 

Radny Piotr Żołądek, radna Renata Janik – Marszałek Województwa. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Staszów z przeznaczeniem na dofinansowanie 

monografii pt. „Staszów – 500 lat tradycji – Dzieje miasta”. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr IX/134/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 48 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 49 do protokołu. 

 

Ad 14.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Budowa pomnika Władysława Buszkowskiego wraz  

z zagospodarowaniem terenu (zał. nr 50). 

 

Radna Anita Koniusz – Członek Zarządu przedstawiła ww. projekt uchwały, a następnie wniosła 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

Radny Paweł Krakowiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 17/24 stanowi zał. 

nr 51).  

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 46/24 stanowi zał. 

nr 52).  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierali: 

Radny Jan Maćkowiak, radna Renata Janik- Marszałek Województwa, radny Andrzej 

Bętkowski- Przewodniczący Sejmiku. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce z przeznaczeniem na realizację zadania 

pn. Budowa pomnika Władysława Buszkowskiego wraz z zagospodarowaniem terenu. Zapytał, kto 

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/135/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 28głosami „za” 

i stanowi zał. nr 53 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 54 do protokołu. 

 

Ad 15 – 18.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 15 – 18 z porządku obrad 

mogą być omówione łącznie. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zaniechania realizacji przedsięwzięć (zał. nr 55), 
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- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040 

(zał. nr 56), 

- zmian w budżecie województwa na 2024 rok (zał. nr 57), 

- zmiany uchwały Nr VII/109/24 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 września 

2024 r. w sprawie wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024 (zał. nr 58). 

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 47/24 – 50/24 

stanowią zał. nr 59,60,61 i 62).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: 

 

Radny Gerard Pedrycz, radny Andrzej Pruś- Członek Zarządu, radna Małgorzata Krzywda. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięć. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr IX/136/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj. 

17 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw’ oraz 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr  

63 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 64 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040 Zapytał, kto  

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr IX/137/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj.  

18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw’ oraz 8 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr  

65 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2024 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr IX/138/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj.  

18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw’ oraz 8 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał.  

nr 67 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 68 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr VII/109/24 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 23 września 2024 r. w sprawie 
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wydatków budżetu województwa, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się  

od głosowania? 

Uchwała Nr IX/139/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 25 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 69 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 70 do protokołu. 

 

Ad 19.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego    

 dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego (zał. nr 71). 

 

Przewodniczący Sejmiku przypominał, że na poprzedniej sesji projekt uchwały został odesłany do 

Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą celem jego rozpatrzenia na 

posiedzeniu. Następnie poinformował, że na sali obrad byli obecni przedstawiciele mieszkańców 

gminy Bodzechów.  

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

 z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 17/24 stanowi zał. nr 72). Następnie poinformował, że ww. Komisja zgłosiła poprawki 

do projektu uchwały. W dalszej kolejności zwrócił się do radnych o uwzględnienie zgłoszonych 

poprawek do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: 

Radna Magdalena Zieleń – Wiceprzewodnicząca Sejmiku, radny Jerzy Materek, Tomasz 

Wilczak przedstawiciel mieszkańców Chmielowa gm. Bodzechów, radny Andrzej Pruś – Członek 

Zarządu. 

 

Radny Grzegorz Socha – Wicemarszałek Województwa zgłosił wniosek formalny  

o zamknięcie dyskusji. 

Przed przystąpieniem do głosowania wniosku Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu radnemu 

Andrzejowi Swajdzie. 

Radny Grzegorz Socha – Wicemarszałek Województwa wycofał zgłoszony wniosek. 

W dalszej części dyskusji głos zabierali: 

Radny Jan Maćkowiak, radna Jolanta Madioury.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum  

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie poprawkę poddał pod głosowanie poprawkę nr 1 Komisji 

Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą dotyczącą nadania nowego brzmienia § 1 

projektu uchwały: „Przyjmuje się Apel Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczący 
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budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego, skierowany do Ministerstwa Infrastruktury oraz 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały”. 

Zapytał kto z radnych jest za przyjęciem poprawki, kto jest przeciw, kto wstrzymał się  

od głosowania. 

 

Głosowana poprawka o powyższej treści została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

 tj. 17 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie poprawkę nr 2 Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą dotyczącą zmiany § 2 pkt. 1 projektu uchwały – polegającą na 

wykreśleniu słów:" Ministra Infrastruktury". Zapytał kto z radnych jest za przyjęciem poprawki, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Głosowana poprawka o powyższej treści została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj.  

16 głosami „za”, przy 11 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie poprawkę nr 3 Komisji 

Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą dotyczącą nadania nowego brzmienia 

projektowi „Apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego budowy obwodnicy 

Ostrowca Świętokrzyskiego”. Zapytał kto z radnych jest za przyjęciem poprawki, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Głosowana poprawka o powyższej treści została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj.  

15 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie apelu Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego 

wraz ze zmianami wynikającymi z przyjętych poprawek. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IX/140/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 24 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 

 

Ad 20.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie skargi na Zarząd Województwa Świętokrzyskiego (zał. 

nr 78). 
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Radny Sławomir Gierada – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji omówił projekt 

uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie skargi na Zarząd Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za 

podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr IX/141/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 12 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

 

Ad 21.  

 Radni otrzymali informacje o stanie realizacji Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Świętokrzyskiego 2021-2027(zał. nr 81). 

 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe informacje o stanie realizacji 

Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 2021-2027. 

 

Ad 22.  

Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła interpelację w sprawie modernizacji i rozbudowy drogi DW 742. 

 

Radny Jerzy Materek przedstawił ustną interpelację w sprawie toalet na parkingu nowo 

wybudowanej obwodnicy Starachowic. 

 

Ad 23.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami (zał.nr 82). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 
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Ad 24.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 83). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

 

Ad 25. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że termin kolejnej sesji zgodnie z harmonogramem 

to 19 grudnia 2024 r.  Sesja składać się będzie z części uroczystej, podczas której zostaną wręczone 

Odznaki Honorowe Województwa Świętokrzyskiego nadane w bieżącym roku oraz części roboczej, 

podczas której głosowany będzie projekt budżetu województwa na 2025 ok.  Sesję poprzedzą 

posiedzenia Komisji w dniach 9 - 13 grudnia 2024r.  

 

Zwrócił się do radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 

 

Ad 26.  

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie IX sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

        Przewodniczący Sejmiku 

 

 

             Andrzej Bętkowski 

 

Sekretarze obrad 

 

Radny Andrzej Mochoń                                                                radny Andrzej Swajda  

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła 

Iwona Muter                                                        


